
Een lange agenda, veel bestuurlijke noodzakelijkheden en – opvallend - een volstrekt 

andere sfeer dan de vorige raad: geen wij/zij oftewel 11/10 verhouding, maar een wil tot 

er samen uit willen komen. 

Enkele opmerkelijke punten. 
 

Staalbedrijf in woonwijk geen probleem? 
Het bestemmingsplan Veilingterrein Oost hield de gemoederen de laatste maanden bezig. Met 

name de plaats van het Staalbedrijf hierin; de gemeente, Bouwfonds en de eigenaar waren niet 

in staat tot afspraken te komen over vergoeding of verplaatsing. 

Iets wat door alle fracties werd betreurd, maar alleen voor GroenLinks een reden was om 

tegen dit plan te stemmen. 

Opmerkelijk was de reactie van Dorpsbelang. Nijman verweet de AOL (waar hij ooit zelf 

adviseur was) zwalkend beleid en vroeg “wat is hun advies nog waard?”.  

De VVD was blij dat de huidige “rotte kies” uit het dorp verdween, Kleurrijk Langedijk sprak 

van een verlies/verlies-situatie, HvL/D66 vond het een slechte ruimtelijke ordening, het CDA 

betreurde dat geen overeenstemming kon worden bereikt en de PvdA sprak van een 

“wansmakelijk gedrocht.  

Voor allen echter geen reden om tegen te stemmen. 

Piet van Kleef, GroenLinks deed een laatste oproep aan de raad: “Het moet toch mogelijk zijn 

hieruit te komen. Het is toch vooroorlogs om een staalbedrijf midden in een woonwijk te 

plaatsen”. Tevergeefs. Met slechts de 2 stremmen van GroenLinks tegen werd het voorstel 

aangenomen. 

 

Stok achter de deur. 
“Het moet transparanter” vond het CDA en diende samen met HvL/D66 een motie in over het 

bedrijf Haltewerk. “Overbodig” zei wethouder Nieuwenhuizen, een en ander is al in werking 

gezet.  

“Waarom dat niet bij bespreking in het Forum gezegd?” vroeg Boonstra. Ik zit niet om werk 

verlegen. 

Toch werd de motie ingediend ”als stok achter de deur”, aldus mw. Schuit (CDA) en unaniem 

aangenomen.  

 

Groener 

De jaarstukken en begroting van de gemeenschappelijke regeling (GR) Geestmerambacht 

leidden bij de VVD tot activiteit. Er werd een motie ingediend die pleitte voor een “uiterste 

inspanning van partijen” voor het versneld realiseren van de zogenaamde “Groene Loper”(de 

verbindingszone tussen het Park van Luna in Heerhugowaard, via de noordzijde Sint Pancras 

naar het Geestmerambacht).  

Niet alleen mensen en recreëren is belangrijk, ook de functie als Ecologische Hoofdstructuur 

is essentieel voor dieren en planten, aldus HvL/D66 en GroenLinks. 

Toen deze aanvulling werd overgenomen, was een unaniem aangenomen motie het gevolg. 

Overigens werd het voorstel met betrekking tot het Recreatieschap Geestmerambacht niet 

unaniem aangenomen. GroenLinks had grote moeite met het feit dat geen enkel kader werd 

aangegeven richting de uitvoeringsorganisatie: “Het is haast onbehoorlijk bestuur naar de 

medewerkers toe”, aldus Klaas Zwart. Ook is blijkbaar het aantrekken van ondernemers 

belangrijker is dan natuurontwikkeling en meer bezoek door bewoners uit de regio. 

Uiteindelijke stemming: 15 stemmen voor, 5 stemmen tegen (GroenLinks en Kleurrijk). 

 

Topinkomen  

Het salaris van de algemeen directeur van de HVC (Huisvuilcentrale Alkmaar) naar een 

acceptabel niveau brengen: dat was de strekking van een PvdA en HvL/D66 motie. De Wet 

Normering Topinkomens en het feit dat de directeur feitelijk geen instrumenten heeft om het 



bedrijfsresultaat van de HVC te beïnvloeden en dus nauwelijks ter verantwoording kan 

worden geroepen, was de motivering hiervoor. 

“Alleen als er niet getornd wordt aan de arbeidsrechtelijke situatie van deze directeur”, aldus 

de reactie van mw. Schuit van het CDA. “Omdat we er gewoon achter staan”, aldus mw. 

Kloosterboer van Kleurrijk. 

De motie werd aangenomen met 14 stemmen voor en 6 stemmen tegen (VVD, mw. Swager 

Dorpsbelang, hr. Bakkum Kleurrijk). 

 

2e kans 

Door GroenLinks is tijdens de vorige raadsvergadering een initiatievoorstel ingediend met 

een voorstel tot behandeling van een Referendumverordening voor Langedijk. Dit werd toen 

door de coalitie weggestemd; men wilde er niet over praten. 

In deze vergadering werd hierop teruggekomen door de heer Hofman van de VVD. Dit had 

niet zo gemoeten, een voorstel tot behandeling - vooral van een andere fractie - hoort gewoon 

besproken te worden. Hij is blij dat het nu op de agenda staat en zeker benieuwd naar het 

college standpunt in deze. Behandeling volgt. 

 

 

 

 

 


